
Савез рачуновођа и ревизора Републике Српске 

Скупштина 

                                                                                    

 

На основу чл. 37. Статута Савеза рачуновођа и ревизора Републике Српске бр. 237/16 

од 14.07.2016. године Скупштина Савеза рачуновођа и ревизора Републике Српске (у 

даљем тексту: Савез) је на својој 4. редовној сједници, одржаној дана, 22.02.2024. 

године донијела сљедеће 

 

 

ЗАКЉУЧКЕ 

 

                                                                          I 

 

Скупштина је прихватила закључак Управног одбора од 08. 02. 2024. године те по 

основу истог даје овлаштење Генералном секретару да може извршити накнадне 

корекције Извјештаја о раду и стању у области рачуноводства и ревизије у Републици 

Српској за 2023. години, уколико исте буду евентуално затражене од стране Владе 

Републике Српске односно Министарства финансија Републике Српске. 

 

 

II 

 

На основу отвореног писма које су упутиле самоорганизоване Агенције за пружање  

књиговодствених услуга у којем су изнијеле низ проблема са којима се суочавају у 

пракси и које траже да се законским рјешењима заштити рачуноводствена професија, 

Скупштина задужује Управни одбор да по основу предметног писма контактира 

Министарство финансија Републике Српске. Савез  ће настојати да путем дијалога дође 

до рјешења актуелних питања као што су између осталог, запажено смањење броја 

лиценираних рачуновођа, питање нелојалне конкуренције, те питање унапређења 

контроле квалитета рада која  више није у надлежности Савеза, а гдје би се 

Министарству финансија требала нагласити спремност Савеза да у циљу 

професионалне сарадње и заштите интереса чланова Савеза понуди сва знања из ове 

области стечена у сарадњи са Француским институтом рачуновођа и ревизора.   
Скупштина је закључила да је потребно законски регулисати шта спада у 

књиговодствене послове и да Савез на основу својих законских овлаштења треба да 

иницира да се одређеним актима регулишу износи накнада за рачуноводствене и 

ревизорске услуге у смислу повећања цијена истих или да се утврди минимална цијена 

истих испод које се не може ићи, а у циљу заштите и унапређења наведених професија.  

 

                                                                      

 

 



III 

 

С обзиром да Савез семинаре КПЕ организује физички али и путем вебинара, 

Скупштина сугерише да Управни одбор још једном размотри питање начина 

организовања истих јер се у пракси показало да су вебинари посјећенији од семинара 

који се организују уз лично присуство.  

 

                                                                                                              Предсједник                                                                                                                     

                                                                                                   Сара Савановић, дипл.ек. с.р. 

 

 

Број: 31-9/24 

Бања Лука, 22.02.2024. године 

 

 

Достављено: 

- Предсједнику УО 

- Генералном секретару 

- Стручној служби Савеза 

- а/а 


